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Dragan Tomic: «Europa heeft 
ons dit keer wel gezien»
Halle-Gooik is uitgeschakeld in de Champions 
League. Woensdag deed men al een bijzonder 
slechte zaak door onnodig te verliezen tegen 
Pilzen. De nederlaag tegen Barcelona deed de 
deur helemaal dicht. Toch waren de omstandig-
heden tegen Barça helemaal anders. Halle-Gooik 
speelde een knappe match op Europees niveau.

Halle-Gooik speelde een geweldige eerste helft. Na 
dertien seconden bracht Tomic de ploeg op voor-
sprong. Barcelona reageerde nog binnen de minuut 
met een doelpunt van Matheus Rodrigues. De 
Pajotten bleven echter druk zetten en kwamen via 
Tomic weer op voorsprong. De eerste helft was echt 
topniveau. Opnieuw kon Barça binnen de minuut de 
gelijkmaker aantekenen. Halle-Gooik kwam een 
derde keer op voorsprong. Gabriel was de schutter 
van dienst. Toch ging Halle-Gooik met een achter-
stand de rust in. De tegenstander kon twee knappe 
combinaties afronden. 

Prachtige omhaal
Kort na de rust liepen de Spanjaarden voort uit, 
maar Halle-Gooik bleef kansen krijgen. Diogo lukte 
de 4-5 met een prachtige omhaal. De ploeg ging 
meer risico’s nemen en daar maakte Barça gebruik 
van om de score op te drijven in de slotfase. 
Dragan Tomic beseft dat het niet tegen Barcelona 
fout liep. «We botsten op de favoriet voor de eind-
winst in de Champions League, maar hebben ons 
weinig te verwijten. De eindcijfers ogen misschien 
zwaar, maar Europa heeft ons dit keer wel gezien. 
Op het einde speelden we met vliegende keeper om 
te proberen tegen te scoren. Het mocht niet zijn. We 
scoren vier keer tegen Barça. Dan moet je toch een 
punt kunnen pakken. Zaterdag sluiten we de Elite 
Round van de Champions League af tegen Dobo-
vec. Tegen de Slovenen hebben we nog iets recht te 
zetten.» (EVL)

HALLE-GOOIK SNEUVELT NA EERVOLLE 
4-8-NEDERLAAG TEGEN BARCELONA

FUTSAL CHAMPIONS LEAGUE

Cedric Peeters kan met 
Beersel-Drogenbos 
herfstkampioen worden
Zondag neemt Beersel-Drogenbos 
het in eigen huis op tegen Hekel-
gem. Bij winst kan het herfstkampi-
oen worden. Enkele jaren geleden 
speelde de club nog in eerste 
provinciale. Een terugval volgde. Nu 
lijkt alles in Beersel in de juiste plooi 
te vallen en mag men weer optimis-
tisch naar boven kijken.

Doelman Cedric Peeters beseft dat 
zijn ploeg een mooie kans maakt om 
herfstkampioen te worden. «Het ziet 
er mooi uit, maar waakzaamheid blijft 
geboden. Dat mochten we vorige 
week nog ondervinden in Lembeek 
waar we twee punten lieten liggen. In 
de heenronde spelen we nog thuis te-
gen Hekelgem en op Negenmanneke. 
Die matchen mogen niet licht opge-
nomen worden. Negenmanneke is een 
halve derby. Veel spelers kennen el-
kaar en dat geeft een speciaal gevoel. 
Voor de winterstop spelen we ook nog 
op Relegem, maar dat is al de eerste 
match van de terugronde.»

Concurrentie
Cedric Peeters kan de tegenstanders 
al goed inschatten. «Borchtlombeek is 
onze naaste belager. Ook Relegem 
vond ik een sterk elftal. Ze hebben al 
wat achterstand, maar zijn zeker niet 
uitgeteld. Toch moeten we in de eerste 
plaats naar onszelf kijken. Beer-
sel-Drogenbos heeft de negatieve 
curve omgebogen. We spelen beter 
voetbal dan je verwacht in derde pro-
vinciale. Er zit veel ervaring in het 
team. We krijgen weinig doelpunten 
tegen en scoren vlot. Dan kom je uiter-
aard ver. Voor het seizoen werd al ge-
steld dat Beersel-Drogenbos graag 
zou promoveren. Die doelstelling ver-
anderde niet.»
Peeters analyseert de campagne tot 
nu toe. «Onze minste match speelden 
we op Oetingen. We leden er onze eer-
ste en enige seizoensnederlaag. Op 
geen enkel moment kwamen we toen 
in de match. Tegen Borchtlombeek en 
Relegem brachten we ons beste voet-
bal. Niet toevallig is dat tegen twee 
toppers. In die matchen blijken we net 
iets meer gemotiveerd te zijn en vallen 
de resultaten het best mee.» (EVL)

evengoed met een gelijkspel naar huis kunnen 
gaan. We hebben onszelf, maar ook mede door 
de arbitrage, de das omgedaan. Het is een spij-
tig resultaat, want er had meer ingezeten. Het 
is een beetje het verhaal van elke week aan het 
worden: niet moeten onderdoen, maar toch 
geen punten kunnen sprokkelen.»
«Dat dit weekend alles mogelijk is? Absoluut. 
We bereiden ons voor op de tegenstander ge-
baseerd op de informatie die we krijgen via de 
trainer. De nul houden is al een belangrijk punt 
op de agenda. Op wat we specifi ek trainden en 
ons focusten deze week, is niet iets wat ik in 
veel detail ga uitleggen. Maar wat ik wel kan 
garanderen, is dat we er zullen staan zondag.»
«Klaar voor een stunt? Wie weet, alles kan in 
deze reeks, maar we zullen er wel alles aan 
doen. De kwaliteiten zijn er om dat te verwe-
zenlijken.» Foto Geert Tresignie (DCO)

SIMEN JACOBS - KFC RHODIENNE-DE HOEK 

«Klaar voor een stunt? Wie 
weet, alles kan in deze reeks»
Rhodienne-De Hoek krijgt dit weekend leider 
Oostkamp op bezoek. Het verschil tussen 
beide ploegen bedraagt maar liefst 24 punten, 
maar in voetbal betekent dat vaak niet veel. De 
derdenationaler wil in eigen huis zeer graag 
een stunt realiseren. 

Vorig weekend ging Rhodienne-De Hoek met 
2-1 de boot in tegen Torhout. «Torhout is een 
zeer goed voetballende ploeg, maar ze creëer-
de niet zo veel kansen», zegt Simen Jacobs (foto) 
nog over afgelopen weekend. «Dat is ook onze 
verdienste. Ik denk dat wij goed stand hielden 
tot de 60ste minuut. Er ging een fout op Van Der 
Vennet vooraf aan de eerste goal die we tegen 
kregen, dus voor mij had deze niet mogen 
doorgaan.»
«Die goal zorgde er ook niet voor dat wij de 
hoofden lieten hangen. Het geloof was er. Ie-
dereen was ervan overtuigd dat we nog min-
stens een gelijkspel uit de brand konden sle-
pen. We gingen iets hoger drukken, maar niet 
zoveel later raakten ze iets te gemakkelijk on-
der onze druk uit. Als iedereen op dat moment 
hoog staat, raakt de tegenstander snel aan ons 
doel. Uiteindelijk konden we de aansluitings-
treffer nog maken, daar bleef het dan ook bij.»
«Ondanks deze sterke tegenstander hadden we 
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JENTE ERTVELDT - SK PEPINGEN-HALLE 

«Zondag verliezen is geen optie»

Jente Ertveldt beseft dat de druk tegen Berchem groter 
is dan de vorige twee weken. Foto Geert Tresignie

Pepingen-Halle pakte recent 
nul op zes. Een dipje? Niet 
noodzakelijk. De nederlagen 
tegen Lyra en Bocholt konden 
ingecalculeerd worden, 
vermits beide ploegen tot de 
top drie behoren in tweede 
nationale B. Zondag speelt 
men in eigen huis tegen 
Berchem. De druk om dan te 
winnen, is veel groter.

Jente Ertveldt beseft dat er te-
gen Bocholt weinig te oogsten 
viel. «Ik vond dat de 3-0-cijfers 
zwaar uitvielen. We verdien-
den een doelpunt, misschien 
zelfs een punt. Ik vond het ver-
schil tussen Bocholt en ons 
niet groot. We moeten lessen 
trekken uit dat duel. Bocholt 
pakte ons in de eerste helft 
twee keer op counter. Bij het 
eerst doelpunt zou er een fout 
gebeurd zijn op Kenzo Dailly. 
We hadden een bonuspunt 
kunnen pakken.»
Zondag neemt men het thuis 
op tegen Berchem. Jente Ert-
veldt ziet maar één scenario. 
«Zondag verliezen is geen op-
tie. Berchem Sport is een ploeg 
die ook in de degradatiezone 
kampeert. Het is een recht-
streekse confrontatie tussen 
twee ploegen die dringend 
willen weggeraken uit die ge-
varenzone. Berchem is een 

traditieclub. De ploeg speelde 
een aantal jaren in eerste nati-
onale, maar gleed nadien af 
naar de lagere reeksen. Thuis 
bekampte ik hen al één keer, 
maar dat was op het terrein in 
Pepingen. Volgende week 
gaan we op bezoek bij compe-
titieleider Hoogstraten. Ik zou 
dan niet graag doen met een 
nul op negen.»
«De ploeg zal opnieuw door 
elkaar moeten geschud wor-
den. Julien Pé is geschorst. Ka-
pitein Thomas Bourgeois zal 
dit jaar niet meer spelen. Eer-
der in het seizoen liep hij een 
spierscheur op. Die is gene-
zen, maar op het litteken-
weefsel is een nieuwe scheur 
ontstaan. Stan Vandenbrande 
zal dan weer wel bij de groep 
kunnen aansluiten. Hij keert 
terug uit quarantaine.»

Vaste waarde
Op zijn 22ste is Jente Ertveldt 
een vaste waarde geworden in 
de kern. «Persoonlijk kan ik 
tevreden terugblikken op de 
voorbije maanden. Ik krijg 
veel speelminuten. Of ik ster-
ker ben geworden? Ik denk 
eerder dat het te maken heeft 
met vertrouwen. Als ik dat 
niet ervaar, voel ik me minder 
in mijn vel. Dit seizoen voel ik 
echt dat vertrouwen.» (EVL)

IVANN BOTELLA (RWDM) NA LANGE REVALIDATIE WEER VOETBALLER

«Tonen wat ik in mijn mars heb»
Tegen Deinze mocht hij in minuut vierenvijftig 
invallen voor de geblesseerde Lavie. Toch kon 
Ivann Botella aanvallend weinig brengen. Logisch, 
want door de uitsluiting van Ruyssen omstreeks 
het uur moest Botella mee de 2-0-voorsprong 
verdedigen, wat uiteindelijk niet is gelukt. 
Morgengavond trekt RWDM naar Waasland-Beve-
ren

FRANCIS NEVENS

Ivann Botella was één van de eerste zomertrans-
fers van RWDM in het tussenseizoen. Maar veel 
voetbalplezier heef hij bij zijn nieuwe club nog niet 
gehad. Door een blessure bleef hij immers maan-
den aan de kant omdat de revalidatie veel trager 
verliep dan aanvankelijk vooropgesteld. Maar in-
tussen klaart de hemel helemaal op voor Botella. 
Vorige week op Virton mocht hij tien minuten voor 
tijd invallen en afgelopen zondag tegen Deinze 
kreeg hij door de blessure van Lavie meer dan een 
halfuur spelgelegenheid. «Fysiek zit het snor, maar 
ik heb wel nog matchritme nodig om top te wor-
den», verklaarde Botella vorige zondag nog na 
Deinze. «Ik ben een aanvallend ingestelde speler, 
maar moest noodgedwongen verdedigen. Op zich 
is dat geen probleem, want het resultaat primeert. 
Dat we in de slotminuten toch nog twee doelpun-
ten moesten slikken waardoor we twee kostbare 
punten uit handen hebben gegeven, is natuurlijk 
heel jammer», beaamde hij.
Na een lange revalidatie voelt Botella zich weer he-
lemaal voetballer. «Ik train al enkele weken volop 
mee met de groep. Daarvoor volgde ik natuurlijk 
een individueel programma, maar voelde me toch 
verbonden met de groep. Ik heb de wedstrijden 

gevolgd en heb daardoor dus ook alles van kortbij 
kunnen mee beleven. De komende weken en 
maanden wil ik me volledig ten dienste stellen 
van de ploeg. Ik wil opnieuw plezier beleven aan 
het spelletje, mooie dingen laten zien op het veld, 
maar vooral mijn steentje bijdragen door doel-
punten te maken of assists te geven.»
Als aanvaller is het niet meer dan logisch dat Bo-
tella zo snel mogelijk dat eerste doelpunt wil ma-

ken.  «Dat zou mijn vertrouwen een serieuze 
boost geven», weet hij, «maar ik ga mezelf geen 
druk opleggen. Als een ploegmaat beter gepositi-
oneerd is om te scoren, dan zal ik hem met plezier 
aanspelen. Trouwens, het seizoen is nog lang. Dat 
doelpunt zal wel vallen. Ik wil wel zo snel moge-
lijk aan de supporters tonen wat ik in mijn mars 
heb, want zij zijn tot dusver steeds een geweldige 
steun geweest voor ons.»

Ivann Botella probeert Bafode Dansoko (Deinze) van de bal te houden. Foto Belga

EERSTE KLASSE B

«Met dezelfde inzet en mentaliteit spelen als vorig weekend»
HO Wolvertem Merchtem maakt zondagnamid-
dag de verplaatsing naar het vijf punten meer 
tellende Voorde-Appelterre, dat daarmee pal in 
de middenmoot staat. Een plaats waar Remko 
Baudewyns met de fusieclub maar wat graag 
naartoe wil. 

Het knappe punt op leider Oostkamp heeft het 
vertrouwen een boost gegeven, zo beaamt ook 
jeugdproduct Baudewyns: «Na enkele mindere jeugdproduct Baudewyns: «Na enkele mindere 
weken hebben we daar toch wel onze rug gerecht. 
Als je zo lang uitzicht hebt op drie punten, iets wat 
nog geen enkele andere ploeg kon, dan heb je toch 
wel een goede prestatie afgeleverd. Jammer na-
tuurlijk dat het er geen drie waren, maar het heeft 
ons vertrouwen wel een boost gegeven.»
«Niet dat we anders geen vertrouwen hebben, 
want we twijfelen niet aan ons kunnen. Als we de-
zelfde mentaliteit aan de dag leggen dit weekend 
als vorig weekend op Oostkamp, kunnen we veel 
ploegen in de reeks pijn doen. Ook de topploegen, 
want we speelden gelijk tegen de huidige top drie. 
Wat toch wel opmerkelijk is gezien onze plaats in Wat toch wel opmerkelijk is gezien onze plaats in 

de rangschikking. Maar dus wel mogelijk als ie-
dereen ervoor knokt. Dat zie je overal.»
«Het is net die inzet en mentaliteit die ook de iden-
titeit is van deze club. Ik speel hier al van kinds-
been af en heb het nooit anders geweten. Je mag been af en heb het nooit anders geweten. Je mag 
nog zo goed spelen als je wil, als je er niet voor wil 
knokken of lopen, ga je niet ver geraken. Dat wil-
len we tenvolle uitspelen, want wij moeten het 
echt van ons collectief hebben.»

Op de hielen zitten
«We staan voor drie heel belangrijke matchen tot 
aan de winterstop. Na Voorde-Appelterre spelen 
we nog thuis tegen Rhodienne en Anzegem. Twee 
ploegen die heel kort bij ons in de stand staan, 
maar eigenlijk zie ik Appelterre ook als een recht-
streekse concurrent. Het telt wel vijf punten meer, 
maar wij willen tonen dat we onze voet naast hen 
kunnen zetten. Als ons dat lukt, zitten we hen op 
de hielen en kunnen we oprukken richting mid-
denmoot. Waar we ook thuishoren. Als we een 
goede middenmoter willen we zijn, moeten we 
ons dit weekend dus tonen.» ons dit weekend dus tonen.» (ADSD)(ADSD)

REMKO BAUDEWYNS  - HO WOLVERTEM MERCHTEM


